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Vragen van het lid De Rouwe (CDA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over een tunnel bij Hurdegaryp (ingezonden 15 april 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de plannen om te komen tot een westelijke 
aansluiting van Hurdegaryp op de nieuwe rondweg, waarbij de realisatie van 
één tunnel onder het spoor(station) mogelijk is en waarbij twee spoorweg-
overgangen komen te vervallen? 

Vraag 2
Deelt u de gedachte dat het tunnelidee aanmerkelijke voordelen heeft (de 
kruisingen met de N355 en het spoor worden ongelijkvloers, potentieel 
gevaarlijke spoorwegovergangen kunnen vervallen, hoge verkeers- en sociale 
veiligheid, efficiënt grondgebruik en een duurzame oplossing)? 

Vraag 3
Kunt u aangeven waarom de tunnel van de lijst van het Programma 
Verbeteren Veiligheid Overwegen is verdwenen, waarmee de rijkssubsidie lijkt 
te zijn vervallen? 

Vraag 4
Bent u bereid om te stimuleren dat van de zijde van het Rijk (indirect dan wel 
direct) bijgedragen wordt aan de realisatie van bedoelde tunnel en daarover 
de Kamer te informeren voor het zomerreces?
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